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In the aftermath of Escalation's thundering showdown in Brasnya, factions on Earth stir
into bold and demonstrative action. With both the Machination and Skywatch poised
to strike, each possessing Cybertronian tech and inside knowledge of the alien enemy
they face, the Autobots have no choice but to relocate. But the arrival on Earth of the
Decepticon's living super-weapon, Sixshot, tells of more Devastation to come! What
role do Soundwave, Scorpinok, and the Reapers play in the coming confrontation?

作者介绍: 

作者：西蒙·福尔曼，英国知名变形金刚编剧，最初为变形金刚经典系列创作剧情，后
为孩之宝旗下变形金刚多部系列创作故事。此后，他还与其他编剧合作，为《龙之爪》
《危机者》《死亡尽头》等作品担当编剧。

绘者：苏义杰，美籍华裔漫画师，14岁移居美国，曾为影像漫画公司设计人物形象，并
为孩之宝设计变形金刚艺术作品。与IDW公司合作后，为“变形金刚：行动三部曲”等
作品担当绘师。

译者：狂飙，本名陈鑫，塞联阵论坛创始人，塞联汉化组主力译者。2003年首度在网
络发布汉化版《变形金刚：初代经典》第二卷第一辑。此后陆续汉化完成300多册变形
金刚漫画，是国内汉化变形金刚漫画的先行者。
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